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§ 1 
Sammanträdets öppnande 
Ordförande Hans Kariis hälsade alla välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 
Inledning  
Hans Kariis delade tankar utifrån boken ”Forma kristna gemenskaper” där Paulus i 1 Kor 12 talar om 
de olika gåvorna i kroppen. En fungerande församling består av olika människor som kompletterar 
varandra med olika gåvor. Vi behöver bli bättre på att uppskatta våra olika gåvor.  Tillsammans genom 
våra olikheter skapar vi en fungerande helhet. 
En idag aktuell Bibeltext och även något att tänka på inför höstens kyrkoval.   
 
§ 3 
Upprop 
Upprop förrättades. 
Icke närvarande: Rolf Persson. 
Lena Gunnarsson närvarande på distans. 
Samtliga i Samarbetsrådet samtycker till att deras namn publiceras på nätet.   
 
§ 4 
Val av justerare 
Lena Gunnarsson utsågs att justera protokollet. 
 
§ 5 
Fastställande av föredragningslista 
Föredragningslistan fastställdes och godkändes. 
 
§ 6 
Godkännande av föregående mötes protokoll 
Protokollet från mötet 2024-11-04 godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 7  
Datum för vårens möten 
Måndagar 18.30: 
10 mars, 28 april, 9 juni. 
 
§ 8  
Målkonferensen  
13 februari.  Anmälan senast 3 februari. 
Peter le Clercq samlar ihop namnen på dem som vill gå och gör en kollektiv anmälan. [Action] 
 
§ 9 
Punkter enligt årsplanen 
Enligt årsplanen ska följande göras vid januarimötet: 
 

• Val av ordförande och vice ordförande till församlingsrådet och samarbetsrådet samt 
kyrkvärdar 
Då dessa väljs jämna år förrättades inga val vid detta möte. 
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• Besluta om mötesdatum för våren 
Se §7 

• Arbeta med temat: ”Hur kan SAR arbeta utifrån kyrkorådets fastställda mål och 
styrdokument?” 
Mötet beslutade att invänta Målkonferensen och istället arbeta med temat vid nästa SAR-möte 
den 10/3.  
 

§10 
Rapporter från Samrådsgrupperna 

• Lokal och miljö    Samuel Fällman 
 
Det finns två Action-punkter lagda mot EFS:s styrelse som omhändertagits av Lokal-och 
miljörådet som Samuel rapporterade mot: 
 

1. Hur dokumentation om ventilationslösningen ska hanteras. 
 
Svar: Överlämnade pärmar och usb-sticka förvaras nu i ett av skåpen i 
konferensrummet på nedervåningen. Samma info finns också på Google drive.   
 

2. Lathundar för den forcerade ventilationen.  
 
Svar: Det finns två lathundar för ventilationen uppsatta. Den ena i teknikrummet och 
den andra församlingssalen i anslutning till reglagen där man styr ventilation.  
 

Mötet diskuterade vilka som har uppgiften att starta forcerad ventilation. Tekniker, värdar, 
musiker?  Mötet enades om att man får hjälpas åt att komma ihåg samt beslutade att det 
ska vara med på punkterna för samlingen för gudstjänst. Peter fick i uppdrag att informera 
andra präster. [Action] 
 
Samuel informerade vidare om att den sk slagdörrsautomatiken på ytterdörren har bytts ut, 
samt att flera av ovanvåningens lamparmaturer avses att bytas ut. 
 

• Musikrådet    Mia Pettersson 
Inget att rapportera. 
 

• Barn och Ungdom     Kicki Åkerlind 
Inget att rapportera, har inga möten i dagsläget.  
Har tidigare suttit ihop med SALT, de har ingen styrelse.  Ska man göra en SALT-styrelse 
igen?  För ett år sedan togs det upp och det skulle bli ett omtag.   
Rådet behålls. 
Hans Kariis letar upp det gamla dokumentet med info om vad rådet gör. [Action] 
 

• Internationellt arbete   Hans Kariis  
Inget att rapportera. 
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§11 
Församlingskollekter    Kicki Åkerlind 
Förslag: 

9/2                EFS MissionsFörening 
16/2              Stegeborgsgården                                Nåd och tjänst 
23/2              EFS MF                                              Det levande ordet 
6/4                CREDO (Lars Häggberg på besök)    Försonaren 
13/4              EFS MF                                              Vägen till korset (Palmsöndagen) 
18/5              MAF (Missionsflyg)                            Att växa i tro 
1/6                EFS MF                                                    
8/6                EFS MF 
22/6              Johannelunds teologiska högskola 
13/7              EFS MF 

 
 

Församlingsbesök från Stegeborg 16/2 eller 23/2?  Hans Kariis kontaktar. [Action] 
Församlingsbesök från Goda Nyheter 22 juni?  Vi beslutar att Johannelunds besök flyttas till hösten. 
Monika Lundqvist kontaktar Goda Nyheter. [Action] 
Kicki Åkerlind tar fram förslag för sommarens kollekter (27/7, 10/8, 17/8) inför nästa möte 28/4. 
[Action] 

 
§ 12 
Aktuellt från Linköpings Domkyrkopastorat & Ansgarskyrkan 

Peter le Clercq informerade: 
 
• John Aldvén är tjänstledig nästan helt, Rebecka Bernberg går upp i tid. 
• Ny administratör Monika Lundqvist på plats här måndagar och tisdagar.  Nås enklast via mail. 
• Målkonferensen 13 februari. 
• Diakoni: Mia Zetterlund jobbar heltid, Annika Kihlberg 15 timmar/v. 
• Syskonförsamlingar: vi knyter armkrok med Ryd och Skäggetorp.  Hittar lösningar i 

semesterperioder och vid sjukdom. Arbetslagen har träffats.  Ett sätt att lösa bemanning 
långsiktigt.  Handlar inte om att vi sammanlyser Gudstjänster.  

• Delad diakonimottagning i Skäggetorp på sommaren.   
• Ett gäng musiker från alla 3 församlingar underhåller på en Gottegemenskap. 
• Många konfirmander i pastoratet.  300 st, 150 för 2 år sedan. Snart 20% av alla 15-åringar. 
• Lena Gunnarsson frågar: hur går det med förändringsarbetet biskopen driver gällande 

konfirmanderna?  - Är igång, för Linköpings domkyrkopastorat medför det inte så stora 
förändringar, vi har redan kommit långt fram i arbetet. 
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§ 13 
Aktuellt från EFS 
Hans Kariis informerade: 
 

• Man jobbar på med budgetarbetet.  På årsmötet i mars beslutas hur man förvaltar de minskade 
resurserna för fastighet.   

• Personer som är kända i EFS-kretsar är inbjudna några kommande lördagar.  Dessa är 
upplagda och syns i kalendariet för församlingen.  

• Kicki Åkerlind och Mia Petterson berättade om EFS musikkonferens 10-12 januari.   
• Peter le Clercq informerade om att församlingen har blivit tillfrågad om att vara med som pilot 

för den nya psalmboken.   
• Vi ska inte visa de nyare psalmerna på väggen nu efter jul, tills vi har fått ett nytt avtal.  Detta 

för att man måste vänta till 70 år efter att kompositören gått bort.   
• Lena Gunnarsson har hittat en artikel som vi kan läsa igenom.  Hans Kariis, Mia Pettersson 

och Lena Gunnarsson djupdyker i juridiken. [Action] 
• EFS riks årskonferens i Värnamo i Kristi himmelfärdshelgen: vi kommer vara engagerade där 

med praktiska bestyr. 
 
§ 14  
Aktuellt från Samarbetskommittén 
Inget att rapportera. 
 
§ 15 
Nästa sammanträde 
10 mars, 18.30. 
Fika: Per och Johan. 
Inledning: Rosie.   
 
§ 16 
Övriga frågor 
Diskussion kring hur vi anslår protokollet. Ska vi lägga ut det på hemsidan eller på väggen? 
Monika Lundqvist anslår på hemsidan när hon fått tillgång.  Peter le Clercq kollar med andra 
församlingar hur de gör – censureras namn?  Ingen i samarbetsrådet har något emot att deras namn blir  
publicerade. 
 
Fråga från Kicki Åkerlind: hur uppmärksammas det ekumeniska året i år?  Peter le Clercq: Bjärka 
Säby pingstdagen.  Biskopen predikar eventuellt. 
Stockholmsmötet i augusti.  Natan Söderblom 1725. 1700 år sedan mötet i Nicea där det bestämdes 
hur kyrkan ska jobba.. 
 
§ 17 
Sammanträdets avslutande 
Mötet avslutades 
 
 
 


	§ 1
	Sammanträdets öppnande
	Ordförande Hans Kariis hälsade alla välkommen och förklarade mötet öppnat.
	§ 2
	Inledning
	Hans Kariis delade tankar utifrån boken ”Forma kristna gemenskaper” där Paulus i 1 Kor 12 talar om de olika gåvorna i kroppen. En fungerande församling består av olika människor som kompletterar varandra med olika gåvor. Vi behöver bli bättre på att u...
	§ 3
	Upprop
	Upprop förrättades.
	Icke närvarande: Rolf Persson.
	Lena Gunnarsson närvarande på distans.
	Samtliga i Samarbetsrådet samtycker till att deras namn publiceras på nätet.
	§ 4
	Val av justerare
	Lena Gunnarsson utsågs att justera protokollet.
	§ 5
	Fastställande av föredragningslista
	Föredragningslistan fastställdes och godkändes.
	§ 6
	Godkännande av föregående mötes protokoll
	Protokollet från mötet 2024-11-04 godkändes och lades till handlingarna.
	§ 7
	Datum för vårens möten
	Måndagar 18.30:
	10 mars, 28 april, 9 juni.
	§ 8
	Målkonferensen
	13 februari.  Anmälan senast 3 februari.
	Peter le Clercq samlar ihop namnen på dem som vill gå och gör en kollektiv anmälan. [Action]
	§ 9
	Punkter enligt årsplanen
	Enligt årsplanen ska följande göras vid januarimötet:
	§10
	Rapporter från Samrådsgrupperna
	§11
	Församlingskollekter    Kicki Åkerlind
	Förslag:
	Församlingsbesök från Stegeborg 16/2 eller 23/2?  Hans Kariis kontaktar. [Action]
	Församlingsbesök från Goda Nyheter 22 juni?  Vi beslutar att Johannelunds besök flyttas till hösten.
	Monika Lundqvist kontaktar Goda Nyheter. [Action]
	Kicki Åkerlind tar fram förslag för sommarens kollekter (27/7, 10/8, 17/8) inför nästa möte 28/4.
	[Action]
	§ 12
	Aktuellt från Linköpings Domkyrkopastorat & Ansgarskyrkan
	Peter le Clercq informerade:
	 John Aldvén är tjänstledig nästan helt, Rebecka Bernberg går upp i tid.
	 Ny administratör Monika Lundqvist på plats här måndagar och tisdagar.  Nås enklast via mail.
	 Målkonferensen 13 februari.
	 Diakoni: Mia Zetterlund jobbar heltid, Annika Kihlberg 15 timmar/v.
	 Syskonförsamlingar: vi knyter armkrok med Ryd och Skäggetorp.  Hittar lösningar i semesterperioder och vid sjukdom. Arbetslagen har träffats.  Ett sätt att lösa bemanning långsiktigt.  Handlar inte om att vi sammanlyser Gudstjänster.
	 Delad diakonimottagning i Skäggetorp på sommaren.
	 Ett gäng musiker från alla 3 församlingar underhåller på en Gottegemenskap.
	 Många konfirmander i pastoratet.  300 st, 150 för 2 år sedan. Snart 20% av alla 15-åringar.
	 Lena Gunnarsson frågar: hur går det med förändringsarbetet biskopen driver gällande konfirmanderna?  - Är igång, för Linköpings domkyrkopastorat medför det inte så stora förändringar, vi har redan kommit långt fram i arbetet.
	§ 13 Aktuellt från EFS Hans Kariis informerade:
	 Man jobbar på med budgetarbetet.  På årsmötet i mars beslutas hur man förvaltar de minskade resurserna för fastighet.
	 Personer som är kända i EFS-kretsar är inbjudna några kommande lördagar.  Dessa är upplagda och syns i kalendariet för församlingen.
	 Kicki Åkerlind och Mia Petterson berättade om EFS musikkonferens 10-12 januari.
	 Peter le Clercq informerade om att församlingen har blivit tillfrågad om att vara med som pilot för den nya psalmboken.
	 Vi ska inte visa de nyare psalmerna på väggen nu efter jul, tills vi har fått ett nytt avtal.  Detta för att man måste vänta till 70 år efter att kompositören gått bort.
	 Lena Gunnarsson har hittat en artikel som vi kan läsa igenom.  Hans Kariis, Mia Pettersson och Lena Gunnarsson djupdyker i juridiken. [Action]
	 EFS riks årskonferens i Värnamo i Kristi himmelfärdshelgen: vi kommer vara engagerade där med praktiska bestyr.
	§ 14
	Aktuellt från Samarbetskommittén
	Inget att rapportera.
	§ 15
	Nästa sammanträde
	10 mars, 18.30.
	Fika: Per och Johan.
	Inledning: Rosie.
	§ 16
	Övriga frågor
	Diskussion kring hur vi anslår protokollet. Ska vi lägga ut det på hemsidan eller på väggen? Monika Lundqvist anslår på hemsidan när hon fått tillgång.  Peter le Clercq kollar med andra församlingar hur de gör – censureras namn?  Ingen i samarbetsråde...
	Fråga från Kicki Åkerlind: hur uppmärksammas det ekumeniska året i år?  Peter le Clercq: Bjärka Säby pingstdagen.  Biskopen predikar eventuellt.
	Stockholmsmötet i augusti.  Natan Söderblom 1725. 1700 år sedan mötet i Nicea där det bestämdes hur kyrkan ska jobba..
	§ 17
	Sammanträdets avslutande
	Mötet avslutades

